
   Protokół Nr XXXIII/17 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 13 stycznia 2017 roku 
 
Otwarcie obrad – 1437 

Zamknięcie obrad – 1505 

 
Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 
 
Ad. 2 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 13 radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad. 3 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał, czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Nie wniesiono uwag i przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad: 
Głosowało 13 radnych:    za - 13  przeciw - 0 wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 5 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 
 
Burmistrz - poinformował, że z uwagi na dynamiczną sytuację w zakresie zmian i poprawek 
w instrukcjach została zwołana sesja nadzwyczajna. Burmistrz wyjaśnił, że błędy które 
zostały wprowadzone po zmianie instrukcji do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
powodują sytuację uniemożliwiającą dalsze procedowanie. Opracowując instrukcję ktoś 
pomylił kierunki i nie odróżnił wkładu własnego z dofinansowaniem, które zostało 
potraktowane jako wkład własny i z tego powodu Gmina nie może otrzymać dofinansowania 
na zadania. Podpisanie umowy między Marszałkiem a Bankiem Gospodarstwa Krajowego w 
procederze Gmina otrzymuje środki na czas realizacji zadania, co zwalnia Gminę z 
obowiązku zabezpieczenia środków a w momencie zakończenia projektu środki finansowe 
przyznane są przekazywane przez BGK Marszałkowi. Wykonanie kanalizacji ul. Leśnej, 
Polnej i połączenie z ul. Grunwaldzką jest bardzo trudne i wątpliwe w finansowaniu, które 
wymaga wielu dodatkowych działań. W świetle obowiązujących przepisów aby przystąpić do 
tej inwestycji i złożyć wniosek w terminie należało opracować nowe Studium Wykonalności  
do Programu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Nowe Studium musi pokazać, że 
kanalizacja w tym obszarze jest bezpieczna i niezbędna w zakresie usługi odbierania 
ścieków od mieszkańców oraz spełnia wymagania oddziaływania na środowisko.    
 

DRUK NR 1 w sprawie upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie, przyjęcia 
do realizacji określonego w Studium Wykonalności przedsięwzięcia pn. „Budowa 
kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami dla m. Radkowa ul. Grunwaldzka, Leśna, 
Polna (etap V,VI,VII)” oraz akceptacji założonych w nim planów taryfowych wraz z 
ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do taryf 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie nad przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały. 



 

Nie wniesiono uwag do przedmiotowego projektu uchwały i przystąpiono do głosowania nad 
jego przyjęciem: 
Głosowało 13 radnych:    za - 13     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Radków na lata 2017-2021 
 
Sekretarz Gminy - wyjaśniła, że w dniu 30 listopada 2016r. została podjęta uchwała w 
sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym i § 16 
tej uchwały regulował kwestie terminu zmiany umowy najmu w przypadku dokonania w 
lokalu ulepszeń lub uszczupleń. Zapis ten powielony został z uchwały dotychczas 
obowiązującej. W trakcie badania nadzorczego Wojewoda dokonał weryfikacji dotychczas 
prezentowanego stanowiska i zalecił wprowadzenie zmiany treści § 16 uchwały. W wyniku 
zmiany uchwały zmiana wysokości czynszu w przypadku ulepszeń lub uszczupleń w lokalu 
nie będzie następowała jak dotychczas po miesiącu lecz po dokonaniu trzy miesięcznego 
wypowiedzenia umowy najmu.  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie nad przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie wniesiono uwag do przedmiotowego projektu uchwały i przystąpiono do głosowania nad 
jego przyjęciem: 
Głosowało 13 radnych:    za - 13     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 

DRUK NR 3 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok 

Burmistrz - wyjaśnił, że w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na przebudowę ul. 
Ciemnej i Objazdowej w Wambierzycach. Na dzień dzisiejszy znane są oprocentowania i 
prowizje kredytów oraz zostaną zabezpieczone środki finansowe w wysokości 500 tys. z 
ostatecznego rozliczenia likwidowanej Spółki Strateg Capital i środki z Europejskiego 
Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich, które wystarczą na realizację tej 
inwestycji. W wyniku wprowadzonych kwot w budżecie Gminy dokonano zwiększenia planu 
dochodów i wydatków.   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie nad przyjęciem 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
W sesji uczestniczyło 12 radnych - na sali obrad nie był obecny  r. K. Przybycień. 
 

Nie wniesiono uwag do przedmiotowego projektu uchwały i przystąpiono do głosowania nad 
jego przyjęciem: 
Głosowało 12 radnych:    za - 12     przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 

O godz. 1502 liczba radnych zmniejszyła się do 12 - z sesji zwolniła się r. Cz. Jarzyńska. 

Burmistrz - poinformował, że w dniu dzisiejszym odbędzie się spotkanie w Kudowie  Zdrój z 
okazji odejścia na emeryturę Dyrektora Parku Gór Stołowych Pana Korybo i objęcia funkcji 
przez nowo wybranego Dyrektora Bartosza Małka. Burmistrz poinformował również, że na 
terenie Kudowy Zdrój stwierdzono ptasią grypę, w Radkowie nie stwierdzono i nie ma stref 
zagrożenia jednak wody w Karłowie i Pasterce muszą zostać objęte kwarantanną. Burmistrz 
przedstawił aktualne sprawy Gminy dotyczące zatorów rzecznych, które nie stwarzają 
zagrożeń i codziennie są monitorowane oraz o zimowym utrzymaniu dróg, które są 
utrzymane w dobrym stanie. Burmistrz poinformował, że  do całego pakietu projektów które 
są składane dzisiaj został złożony nowy wniosek dotyczący projektu dokończenia budowy w 



ramach Rozwoju Obszarów Wiejskich Lokalna Grupa Działania Suszyna. Po złożonym 
proteście do Krajowego Konserwatora Zabytków Gmina otrzymała pozwolenie i 
dofinansowanie na poziomie 80% na przebudowę budynku remizy, który zostanie 
przebudowany w części na lokalne muzeum kamieni półszlachetnych, świetlicę wiejską i 
remont całej nieruchomości co w całości będzie kolejnym Centrum Wiejskim. 
 

Ad. 6 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXIII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 

 
   

 Protokołowała:               Przewodniczący RM w Radkowie   

 Lucyna Połowczuk               Stanisław Hajłasz 


